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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

   Zápis   č. 16 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 22.02.2017  
 
Přítomni:   19 
Omluveni:  p. Marie Plačková, Ing. František Dufka 
                  

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu:   

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p. Mgr. Ivetu Mátlovou  
a p. Mgr. Vladislavu Michalčíkovou. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 
Usnesení:  ZM 16/2017/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Ivetu Mátlovou  
a p. Mgr. Vladislavu Michalčíkovou. 

 
a) schválení programu 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
PRO:   19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
 

b) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
14.12.2016 a 18.01.2017 

Při kontrole usnesení ze zasedání zastupitelstva ze dne 14.12.2016 musíme 
změnit usnesení ZM 14/2016/08. Důvodem změny jsou nesrovnalosti u dvou 
smluv, které byly zjištěny teprve až po zasedání zastupitelstva 14.12.2016. 
Celkem jsme na minulém zastupitelstvu schválili 17 smluv. Zapsaných na katastr 
nemovitostí bylo pouze 16 smluv. Seznam 16 zapsaných smluv zasíláme 
elektronicky. Jedna smlouva (pan X.Y.) byla přepracována a schvalovat ji budeme 
na dnešním zasedání. Další smlouva (pan X.Y.) byla pouze upravena a dána na 
katastr nemovitostí s tím, že je již zapsaná. Všem 16 prodávajícím byly finanční 
prostředky již převedeny na jejich účty.       
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města  mění usnesení ZM 14/2016/08 z jednání zastupitelstva ze 
dne  14.12.2016 o schválení odkupu pozemků pro „ZTV v ulici Nad Kaštancem“ 
v k.ú. Hluk do vlastnictví města dle navrhovaného geometrického plánu 1799-
38/2016 a 1791-38/2016 za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí město, od 
následujících majitelů: 

- vyřazení odkupu všech pozemků od pana X.Y.: 
 

Poř. 
Č. 

Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena/m2 Cena celkem 

1 X.Y. 
 

3703/269 97 24 250,00 Kč 

61 250,00 Kč 

3704/6 24 6 000,00 Kč 

3703/270 57 14 250,00 Kč 

3704/7 10 2 500,00 Kč 

3703/271 57 14 250,00 Kč 
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- ponechání pouze odkupu jednoho pozemku a vyřazení odkupu pozemku p.č. 
3703/290 od pana X.Y.: 

 

Poř. 
Č. 

Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena/m2 Cena celkem 

11 X.Y. 
 

   

 
 

2 750,00 Kč 3704/32 11 2 750,00 Kč 

 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/03 
Zastupitelstvo města  změnilo usnesení ZM 14/2016/08 z jednání zastupitelstva 
ze dne  14.12.2016 o schválení odkupu pozemků pro „ZTV v ulici Nad 
Kaštancem“ v k.ú. Hluk do vlastnictví města dle navrhovaného geometrického 
plánu 1799-38/2016 a 1791-38/2016 za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí město, od 
následujících majitelů: 

- vyřadilo odkup všech pozemků od pana  X.Y.: 
 

Poř. 
Č. 

Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena/m2 Cena celkem 

1 X.Y. 
 

3703/269 97 24 250,00 Kč 

61 250,00 Kč 

3704/6 24 6 000,00 Kč 

3703/270 57 14 250,00 Kč 

3704/7 10 2 500,00 Kč 

3703/271 57 14 250,00 Kč 

 
- ponechalo pouze odkup jednoho pozemku a vyřadilo odkup pozemku p.č. 

3703/290 od pana X.Y.: 
 

Poř. 
Č. 

Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena/m2 Cena celkem 

11 X.Y. 
 

   

 
 

2 750,00 Kč 3704/32 11 2 750,00 Kč 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění ostatních usnesení ze 
zasedání zastupitelstva  města konaného dne 14.12.2016.  
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/04 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění ostatních usnesení ze 
zasedání zastupitelstva  města konaného dne 14.12.2016.  

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 18.01.2017. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/05 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 18.01.2017. 

 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk ve vlastnictví města 
a) části pozemku p.č. 2740/1 v ulici Vinařské 

Jedná se o žádost pana X.Y. a paní X.Y. o odprodej části pozemku p.č. 2740/1 o 
rozloze přibližně 62 m2 (dle KN ostatní plocha, jiná plocha o celkové rozloze 14 
025  m2). Dle územního plánu se jedná o plochu PV (plochy veřejného 
prostranství s převahou zpevněných ploch). Stavební komise nedoporučila radě 
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města prodej části parcely z důvodu plánované bytové výstavby za parcelou 
2740/1. Stavební komise doporučila radě města pronájem pozemku. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu prodej zamítnout. Rada města schválila zveřejnění 
záměru o výprose a již schválila i výprosu části pozemku o rozloze cca 62 m2 

s účinností od 01.02.2017. Žádost manželů X.Y. obdrželi všichni zastupitelé 
elektronicky.  
p. Julie Šuránková: co je to výprosa? 
Ing. Martin Křižan: nový občanský zákoník rozlišuje pojmy pacht, nájem, výprosa, 
výpůjčka. Výprosa znamená bezplatné užívání věci bez limitu času.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města  zamítá prodej části pozemku - p.č. 2740/1 o rozloze 
přibližně 62 m2 v ulici Vinařské, v k.ú. Hluk, panu X.Y. a paní X.Y. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/06 
Zastupitelstvo města  zamítlo prodej části pozemku - p.č. 2740/1 o rozloze 
přibližně 62 m2 v ulici Vinařské, v k.ú. Hluk, panu X.Y. a paní X.Y. 

 
b) části pozemku p.č. 2740/1 v ulici Vinařské 

Jedná se o žádost paní X.Y. o odprodej části pozemku p.č. 2740/1 o rozloze 
přibližně 97 m2 (dle KN ostatní plocha, jiná plocha o celkové rozloze 14 025  m2). 
Dle územního plánu se jedná o plochu PV (plochy veřejného prostranství s 
převahou zpevněných ploch). Stavební komise nedoporučila radě města prodej 
části parcely z důvodu plánované bytové výstavby za parcelou 2740/1. Stavební 
komise doporučila radě města pronájem pozemku. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu prodej zamítnout. Rada města schválila zveřejnění záměru o 
výprose a již schválila i výprosu části pozemku o rozloze cca 97 m2 s účinností od 
01.02.2017. Žádost paní X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej části pozemku - p.č. 2740/1 o rozloze 
přibližně 97 m2 v ulici Vinařské, v k.ú. Hluk paní X.Y. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/07 
Zastupitelstvo města zamítlo prodej části pozemku - p.č. 2740/1 o rozloze 
přibližně 97 m2 v ulici Vinařské, v k.ú. Hluk paní X.Y. 

 
c) části pozemku p.č. 3296/1 v ulici Čtvrtě 

Jedná se o žádost pana X.Y. o odprodej části pozemku p.č. 3296/1 o rozloze 167 
m2 (dle KN ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové rozloze 569 m2). Dle 
územního plánu se jedná o plochu PV (plochy veřejného prostranství s převahou 
zpevněných ploch). Stavební komise se prodejem části pozemku bude zabývat na 
svém jednání dne 13.02.2017. Rada města schválila pouze zveřejnění záměru o 
prodeji části pozemku a zadání vypracování znaleckého posudku. Žadatel si 
geometrické zaměření zařizuje na své náklady. Žádost obdrželi všichni zastupitelé 
elektronicky. Stavební komise doporučila radě města prodej pozemku. Rada 
města doporučuje zastupitelstvu schválit prodej části pozemku p.č. 3296/1 o 
výměře 167 m2 v ulici Čtvrtě v k.ú. Hluk panu X.Y., za cenu dle znaleckého 
posudku, poplatky hradí kupující. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 3296/1 (dle 
geometrického plánu č. 1848-5/2017 se jedná o pozemek p.č. 3296/7) o výměře 
167 m2 v ulici Čtvrtě v k.ú. Hluk panu X.Y., za cenu 44 900 Kč, poplatky hradí 
kupující. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/08 
Zastupitelstvo města schválilo prodej části pozemku p.č. 3296/1 (dle 
geometrického plánu č. 1848-5/2017 se jedná o pozemek p.č. 3296/7) o výměře 
167 m2 v ulici Čtvrtě v k.ú. Hluk panu X.Y., za cenu 44 900 Kč, poplatky hradí 
kupující. 
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3. Odkup pozemků v k.ú. Hluk do vlastnictví města pro „ZTV v ulici Nad 

Kaštancem“ dle navrhovaného GP 1799-38/2016, 1791-38/2016 a 1845-
442/2016  
Stejný bod jsme projednávali na prosincovém zastupitelstvu. Jedná se o odkup 
pozemků, na kterých město Hluk buduje inženýrské sítě a dopravní infrastrukturu 
pro nově vznikající ulici Nad Kaštancem. Na zastupitelstvu 31.08.2016 jsme 
usnesením ZM 12/2016/11 schválili cenu za vykupované pozemky, a to 250 
Kč/m2. Stavební komise se odkupem pozemků nezabývala. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu města schválit odkup těchto pozemků s tím, že poplatky 
hradí kupující, tedy město. V návrhu projednaném radou města bylo celkem 34 
smluv. Některé pozemky jsou svázány hypoteční smlouvou. Vlastníky s hypoteční 
smlouvou budeme řešit samostatně. Smlouvy byly vlastníkům zaslány 
05.12.2016. K dnešnímu dni je zapsáno na KN 16 smluv a dalších 13 
podepsaných smluv je připraveno ke schválení na dnešním zastupitelstvu. Kolik 
podepsaných smluv ještě obdržíme do jednání zastupitelstva, není v tuto chvíli 
možné odhadnout. Pokud vlastníci smlouvu podepíší nebo doručí později, 
budeme zbývající smlouvy schvalovat opět na dalším zasedání. Aktuální seznam, 
geometrické plány č.1799-38/2016, 1791-38/2016 a č.1845-442/2016 obdrželi 
všichni zastupitelé elektronicky.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků pro „ZTV v ulici Nad Kaštancem“ 
v k.ú. Hluk do vlastnictví města dle navrhovaného geometrického plánu č.1799-
38/2016, 1791-38/2016 a č.1845-442/2016  za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí 
město, od následujících majitelů: 

 
 

Poř.č. Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena celkem 

1 X.Y. 
 

3703/309 72 

55 000,00 Kč 

3704/6 24 

3703/270 57 

3704/7 10 

3703/271 57 

2 X.Y. 
 

3703/275 73 
19 000,00 Kč 

3704/16 3 

3 X.Y. 
 

3703/277 88 
23 500,00 Kč 

3704/17 6 

4 X.Y. 
 

3703/280 32 
9 750,00 Kč 

3704/19 7 

5 X.Y. 
 

3703/282 64 
19 250,00 Kč 

3704/21 13 

6 X.Y. 
 

3703/288 63 

28 500,00 Kč 3704/30 28 

3703/290 23 

7 X.Y. 
 

3703/289 59 

30 000,00 Kč 
3703/291 22 

3704/31 28 

3704/33 11 

8 X.Y. 
 

3703/296 23 
13 250,00 Kč 

3704/39 30 

9 X.Y. 
 

3703/297 47 

27 750,00 Kč 

3704/40 15 

3704/41 16 
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3704/42 33 

10 X.Y. 
 

3703/298 86 

39 000,00 Kč 

3704/44 33 

3704/45 37 

11 
                    ½  X.Y. 
                    ¼  X.Y.  
                    ¼  X.Y. 

 
3704/46 41 10 250,00 Kč 

12 X.Y. 
 

3703/300 20 
15 000,00 Kč 

3704/49 40 

13 X.Y. 
 

3703/259 123 

40 000,00 Kč 3704/5 13 

3704/4 11 

3703/310 25 

 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/09 
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků pro „ZTV v ulici Nad Kaštancem“ 
v k.ú. Hluk do vlastnictví města dle navrhovaného geometrického plánu č.1799-
38/2016, 1791-38/2016 a č.1845-442/2016  za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí 
město, od následujících majitelů: 
 

Poř.č. Jméno Adresa 
Parcela 
dle GP 

m2 Cena celkem 

1 X.Y. 
 

3703/309 72 

55 000,00 Kč 

3704/6 24 

3703/270 57 

3704/7 10 

3703/271 57 

2 X.Y. 
 

3703/275 73 
19 000,00 Kč 

3704/16 3 

3 X.Y. 
 

3703/277 88 
23 500,00 Kč 

3704/17 6 

4                         X.Y. 
 

3703/280 32 
9 750,00 Kč 

3704/19 7 

5 X.Y. 
 

3703/282 64 
19 250,00 Kč 

3704/21 13 

6                        X.Y. 
 

3703/288 63 

28 500,00 Kč 3704/30 28 

3703/290 23 

7                        X.Y. 
 

3703/289 59 

30 000,00 Kč 
3703/291 22 

3704/31 28 

3704/33 11 

8 X.Y. 
 

3703/296 23 
13 250,00 Kč 

3704/39 30 

9 X.Y. 
 

3703/297 47 
27 750,00 Kč 

3704/40 15 
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3704/41 16 

3704/42 33 

10                    X.Y. 
 

3703/298 86 

39 000,00 Kč 

3704/44 33 

3704/45 37 

11 

                ½  X.Y. 
 
                ¼  X.Y. 
 
                ¼ X.Y.  

 
3704/46 41 10 250,00 Kč 

12                    X.Y. 
 

3703/300 20 
15 000,00 Kč 

3704/49 40 

13                    X.Y. 
 

3703/259 123 

40 000,00 Kč 3704/5 13 

3704/4 11 

3703/310 25 

 
 

4. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 
Jedná se o žádost pana X.Y. a paní X.Y. ze dne 11.01.2017 na dům v ulici 
Kostelní č.p. 278, na pozemku p.č. 1122. Stavební komise doporučila radě města 
zařazení žádosti do seznamu nemovitostí. Žádost byla všem zastupitelům 
zaslána elektronicky. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit zařazení 
žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu, na pozemku p.č. 1122 v ulici Kostelní, v k.ú. Hluk do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města  schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu, na pozemku p.č. 1122 
v ulici Kostelní, v k.ú. Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice 
č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/10 
Zastupitelstvo města  schválilo zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu, na pozemku p.č. 1122 v ulici 
Kostelní, v k.ú. Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 
1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
5. Kandidáti na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském Hradišti 

Okresní soud v Uherském Hradišti nám zaslal návrh kandidátů na funkci 
přísedícího pro následující funkční období let 2017 až 2021, kteří v závěru roku 
2016 vyjádřili ochotu být znovu zvoleni do této funkce. Jedná se o paní X.Y. a 
paní X.Y. Rada města navrhuje zastupitelstvu ke schválení zájemkyně na funkci 
přísedící Okresního soudu v Uherském Hradišti: 
- p. X.Y. 
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- p. X.Y. 
Žádost Okresního soudu v Uherském Hradišti byla všem zastupitelům zaslána 
elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje kandidáty na funkci přísedícího Okresního soudu 
v Uherském Hradišti pro následující funkční období let 2017 až 2021: 

 p. X.Y. 
 p. X.Y. 

PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 16/2017/11 
Zastupitelstvo města schválilo kandidáty na funkci přísedícího Okresního soudu 
v Uherském Hradišti pro následující funkční období let 2017 až 2021: 

 p. X.Y. 
 p. X.Y. 

 
6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 

Finanční výbor zasedal dne 03.02.2017. Na programu byl pouze jediný bod, a to 
projednání návrhu rozpočtu pro rok 2017. Návrh rozpočtu byl zaslán všem 
zastupitelům elektronicky ve čtyřech souborech. Zastupitelstvo města bude 
schvalovat pouze zkrácený návrh rozpočtu, který byl zveřejněn na úřední desce a 
je vyhotoven v dvoustránkovém provedení. Výklad návrhu rozpočtu v dalších 
třech souborech slouží pouze pro informaci jakým způsobem je financování města 
zajištěno a naplánováno. Páteřní investiční akce spočívají hlavně v pokračování a 
dofinancování již započatých investičních akcí z roku 2016. Jedná se o ZTV Nad 
Kaštancem – 9,6 mil. Kč, ZTV Pod Sádkama – 5,4 mil. Kč a největší částka je 
naplánována na dokončení přestavby kina ve výši 12,2 mil. Kč. První z nově 
naplánovaných investičních akcí pro rok 2017 je zahájení rekonstrukce ulice 
Boršické ze strany města, a to vybudováním chodníků, vjezdů a odstavného stání 
včetně nového osvětlení v celkové výši 9,6 mil. Kč. Nemalou investici spolkne 
také parkoviště za Jednotou – 4,12 mil. Kč a vybudování bezbariérových 
chodníků v ul. Hlavní – 4,15 mil. Kč. Tyto investice se přesunuly z roku 2016 do 
letošního roku.  
Co se týká větších oprav, je v rozpočtu zahrnuta oprava střechy budovy sportovní 
haly nad velkým sálem – 1,75 mil. Kč, dále přestavba bytů na Domě s chráněným 
byd7lením v Hluku – 1,5 mil. Kč a rekonstrukce chodníku v prolukách mezi ulicí 
Hlavní a Sadovou a mezi ulicí Hlavní a Oklukovou, vodovod v ulici Okluková.      
Z dotačních titulů uvádíme rozšíření sběrného dvora, revitalizace zeleně, 
nástavba budovy základní školy, bezbariérové chodníky. Rozpočtově jsou 
zahrnuty finance pouze na projekty a náš vlastní podíl.   

Mgr. Martina Braunerová – předsedkyně finančního výboru: 
Zápis z jednání finančního výboru konaného dne 03.02.2017 
AD 1) Návrh rozpočtu na rok 2017 
 
                                                                           PŘÍJMY          VÝDAJE     FINANCOVÁNÍ                                     

1031 Pěstební činnost 50.000 50.000  

2321 Odvádění a čištění odpadních vod 710.000 1.500.000  

3429 Zájmová činnost a rekreace 1.130.000 953.000  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů 65.000 2.332.000  

3723 Sběr a svoz ostatních odpadů 345.000 2.535.000  

2212 Komunikace-silnice  18.050.000  

2219 Chodníky a stezky  17.638.000  

2221 Provoz veřejné silniční dopravy  444.000  

3636 Územní rozvoj  492.000  

3111 Předškolní zařízení  325.000 2.548.000  

3113 Základní škola  700.000 4.486.000  

3231 Základní umělecká škola  30.000  
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3421 Volný čas dětí a mládeže  840.000  

3412 Sportovní zařízení  5.250.000  

3419 Tělovýchovná činnost   1.063.000  

3313 Kino  12.268.000  

2143 Inf. centrum 20.000 405.600  

3314 Knihovna 20.000 546.600  

3319 Klub kultury, Dolňácké slavnosti 560.000 3.775.000  

3322 Farní úřad  400.000  

3326 Památkové domky, sakrální stavby  20.000 531.000  

3341 Rozhlas  10.000  

3349 Hlucké noviny 58.000 100.000  

3399 SPOZ  193.000  

   x Kultura 678.000 18.229.200  

5212 Ochrana obyvatelstva  100.000  

5311 Bezpečnost a veřejný pořádek 50.000 1.290.000  

5512 Požární ochrana  511.000  

6112 Místní zastupitelské orgány  2.288.000  

6115 Volby – vratka  3.700  

6171 Místní správa 312.000 7.332.000  

6310 Úroky/bankovní poplatky 5.000 160.000  

   x Vnitřní správa 367.000 11.584.700  

4341 Sociální péče  180.000  

4359 Ostatní soc. služby-staří občané 70.000 36.000  

4354 Chráněné bydlení 1.940.000 2.805.000  

3612 Bytové hospodářství 1.039.000 239.000  

3613 Nebytové hospodářství 907.000 796.000  

3631 Veřejné osvětlení  80.000 4.745.000  

3632 Pohřebnictví 22.000 268.000  

3639 Komunální služby  2.893.000 10.390.000  

3745 Veřejná zeleň  2.030.000  

1111 DPFO ZČ 11.540.000   

1112 DPFO SVČ 2.580.000   

1113 DPFO KV 1.160.000   

1121 DPPO 12.005.000   

1211 DPH 22.025.000   

1511 Daň z nemov. 4.090.000   

1361 Správní poplatky 512.000   

1340 Popl. za odpady – občané 2.445.000   

1341 Popl. ze psů 101.000   

1343 Popl. za užívání veřejného prostranství 35.000   

1345 Popl. za ubytování 4.000   

1334 Odvody za odnětí půdy 5.000   

1382 Odvod  loterií a jiných podob. her 200.000   

1383 Odvod z provoz. VHP 2.200.000   

2460 Soc. fond 20.000   

4121 Dotace od obce 500   

4112 Dotace SR 2.953.400   

6409 Ostatní příspěvky, Mikr. Ostrožsko  2.288.000  

8115 Prostředky z minulého roku   22.705.000 

8123 Přijatý úvěr ČS   17.000.000 

   x Daně, poplatky, dotace, ost. činnosti 61.875.900 2.288.000  

1122 / 6399 DPPO za obec, finanční operace 1.430.000 2.430.000  

 C E L K E M  74.626.900 114.331.900 39.705.000 
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Členové finančního výboru se seznámili s jednotlivými položkami návrhu rozpočtu 
na rok 2017. K návrhu nemáme podstatných připomínek a doporučujeme 
zastupitelstvu tento materiál schválit. 
p. Julie Šuránková: co se bude dělat na Domě s chráněným bydlením? 
Ing. Martin Křižan: Charita provozuje přízemí, kde máme 2 byty, které patří ke 
zbývajícím bytům, které pronajímáme. Cílem je oddělit je od Charitního domu a 
někde je v budově umístit jinde a celá spodní část by zůstala pouze pro charitu. 
V projektové dokumentaci jsou navržené dva byty ve volných prostorách a 
přesunou se nahoru. 
Ing. Martin Polách: zajímá mě položka opravy střechy sportovní haly 1,75 mil. Kč, 
proč to nebylo v projektové dokumentaci, kdy se opravovala celá budova? 
Ing. Šimčík: v té době na to nebyly peníze. Návrh na opravu střechy máme od 
firmy Sanizo od roku 2014. 
Ing. Martin Dufka: nestihl by se termín při opravě sportovní haly a oprava střechy 
nemohla být zahrnuta na dotaci, která byla na zateplení budovy. 
Ing. Křižan: je nutné opravu střechy udělat. S touto investicí se mělo začít už 
v roce 2015, aby nezatékalo do haly a neničilo to, co se opravilo. 
Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková: máme v rámci dotace už vyjádření, že se může 
oprava v Charitním domově provádět? 
Ing. Šimčík: ano, máme potvrzené, že můžeme práce provádět. 
Mgr. Bronislav Mitáček: cenový návrh opravy z roku 2014, platí? 
Ing. Šimčík: ano, pan Straka z firmy Sanizo mně potvrdil, že ceny platí. 
Ing. Křižan: již při sestavování rozpočtu bylo zřejmé, že všechny požadavky, které 
se sešly během roku 2016, v žádném případě nepokryjeme rozpočtem v roce 
2017. Jedná se především o vyřešení jak pokrýt financování rekonstrukce 
sportovního areálu. Financování rekonstrukce sportovního areálu nikdo z vedení 
města neodsouvá na slepou kolej, ale v této návaznosti si musíme (my zvolení 
zastupitelé s příslušnou odpovědností a s otevřenou informovaností směrem k 
občanům) vzájemně stanovit priority v investicích, kterými se budeme závazně 
řídit např. po dobu 10 let!  
Byl bych rád, kdybyste si v klidu rozmysleli investice. Některé jsem už jmenoval 
v zaslané důvodové zprávě a vytvoříme rozpočtový výhled - plán, co budeme chtít 
v příštích letech dělat. Každý zastupitel napíše investice, ty pak seřadíme do 
jedné tabulky a ke každé investici se napíše priorita a součtem vyjde např. 10 
nejdůležitějších investic a vytvoříme rozpočtový plán akcí. Dle paní Angerové, 
která byla na školení, musíme povinně výhled na příští roky schválit. 
p. Lenka Angerová: musí být vypracován střednědobý výhled rozpočtu nejlépe na 
2 roky, který se bude muset doplňovat, zveřejnit na úřední desce. Pokud budou 
nějaké změny např. jiná investiční akce, bude se muset zapracovávat do výhledu, 
který se opět musí vyvěsit na úřední desce. Taktéž rozpočtové opatření se po 
schválení musí do 30 dnů vyvěsit na úřední desce a webových stránkách města. 
Je to vlastně proces rozpočtu. 
Změna oproti vyvěšenému návrhu rozpočtu je u komunálních služeb, kdy jsme 
snížili výdaje u místního hospodářství ve výši 300.000 Kč a o tuto částku povýšili 
výdaje na kině – u investiční akce přístavby a nástavby. Zastupitelé obdrželi návrh 
rozpočtu zpracovaný již s touto změnou. V rámci rozpočtu roku 2016 upřesňuji 
konečné částky upraveného rozpočtu minulého roku, které jsou zapracovány do 
podrobného výkladu rozpočtu roku 2017: příjmy 82.347.000 Kč, výdaje 
113.307.000 Kč financování 30.960.000 Kč. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Hluk na rok 2017 se změnou 
snížení částky ve výši 300.000 Kč u § 3639 – komunální služby a následným 
navýšením u § 3313 – kino o stejnou částku.  
Současně schvaluje konečné částky upraveného rozpočtu roku 2016  
(příjmy 82.347.000 Kč, výdaje 113.307.000 Kč, financování 30.960.000 Kč). 
PRO:  19    PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 16/2017/12 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet města Hluk na rok 2017 se změnou 
snížení částky ve výši 300.000 Kč u § 3639 – komunální služby a následným 
navýšením u § 3313 – kino o stejnou částku.  
Současně schválilo konečné částky upraveného rozpočtu roku 2016  
(příjmy 82.347.000 Kč, výdaje 113.307.000 Kč, financování 30.960.000 Kč). 

 
7. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk pro TJ Spartak Hluk, z.s. 

Vychází se z návrhu rozpočtu, kdy je nutno tuto neinvestiční dotaci pro TJ 
Spartak, z.s. schválit. Celková požadovaná částka je 1.063.000 Kč. Žádost byla 
zaslána všem zastupitelům elektronicky. Jedná se o dotaci na materiální, 
sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, poštovné, vklady 
za účast na turnaji, startovné do soutěží, registrační a evidenční poplatky, 
odměny trenérů mládeže, náhrady rozhodčím, odměnu pokladním, upgrade 
účetního programu, finanční odměny v anketě Sportovec města Hluk, věcné ceny 
do florbalového turnaje „Slovácký pohár“ a věcné ceny do kuželkářského turnaje 
„Memoriál Martina Kadlčka“ – vše pro oddíly. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit poskytnutí neinvestiční dotace 
z rozpočtu města Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s. 
Mgr. Igor Dostal: částka je oproti loňskému roku povýšena o cca 100 tis. Kč, 
protože pod TJ  Spartak přibyl tenis a Armwrestling. 
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s.,  Boršická 1313, 687 25 Hluk, 
IČO 00395455. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/13 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s.,  Boršická 1313, 687 25 Hluk, 
IČO 00395455. 

 
8. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 

Hluk pro TJ Spartak Hluk, z.s. 
V návaznosti na předchozí bod je nutné, aby zastupitelstvo města schválilo 
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro TJ Spartak, z.s. Hluk. 
Veřejnoprávní smlouva byla všem zastupitelům zaslána elektronicky. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu schválit Veřejnoprávní smlouvu číslo: DZ/1/2017 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ 
Spartak Hluk, z.s. 
Ing. Křižan: každá smlouva musí viset po dobu 3 let na úřední desce webových 
stránek města. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu číslo: DZ/1/2017 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ 
Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČO 00395455 na materiální, 
sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, poštovné, vklady 
za účast na turnaji, startovné do soutěží, registrační a evidenční poplatky, 
odměny trenérů mládeže, náhrady rozhodčím, odměnu pokladním, upgrade 
účetního programu, finanční odměny v anketě Sportovec města Hluk, věcné ceny 
do florbalového turnaje „Slovácký pohár“ a věcné ceny do kuželkářského turnaje 
„Memoriál Martina Kadlčka“ – vše pro oddíly. 
PRO:   19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/14 
Zastupitelstvo města schválilo Veřejnoprávní smlouvu číslo: DZ/1/2017 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1.063.000 Kč pro TJ 
Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČO 00395455 na materiální, 
sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, poštovné, vklady 
za účast na turnaji, startovné do soutěží, registrační a evidenční poplatky, 
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odměny trenérů mládeže, náhrady rozhodčím, odměnu pokladním, upgrade 
účetního programu, finanční odměny v anketě Sportovec města Hluk, věcné ceny 
do florbalového turnaje „Slovácký pohár“ a věcné ceny do kuželkářského turnaje 
„Memoriál Martina Kadlčka“ – vše pro oddíly. 

 
9. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2015 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 
Jedná se o žádost paní X.Y. ze dne 07.02.2017 pro dům č.p. 1570 na pozemku 
p.č. 1775 v ulici Boršické. Žádost byla zaslána všem zastupitelům elektronicky. 
Stavební komise doporučila poskytnutí finančního příspěvku. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu schválit poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
150.000 Kč na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu č.p. 1570 
v ulici Boršické, Hluk na pozemku p.č. 1775, na základě žádosti paní X.Y. dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území.   
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 
Kč na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu č.p. 1570 v ulici 
Boršické, Hluk na pozemku p.č. 1775 v k.ú. Hluk, na základě žádosti paní X.Y. dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území.   
PRO:    18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 16/2017/15 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 Kč 
na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu č.p. 1570 v ulici 
Boršické, Hluk na pozemku p.č. 1775 v k.ú. Hluk, na základě žádosti paní X.Y. dle 
Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území.   

 
10. Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č.10227/16/LCD ze dne 4.3.2016  

V době, kdy zasedal finanční výbor, nebyl ještě vypracovaný ze strany České 
spořitelny, a.s, Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru, tudíž ho finanční výbor nemohl 
projednat. Na předminulém zasedání zastupitelstva dne 14.12.2016 jsme schválili 
Dodatek č. 1 ke smlouvě o úvěru. Jednalo se o prodloužení doby čerpání úvěru a 
doby splácení úvěru. Ze strany města byla znovu oslovena Česká spořitelna, a.s. 
s novou žádostí. Jako důvod jsme uvedli, že pro zdárné čerpání úvěru v tomto 
roce by pro město bylo daleko pružnější profinancování investičních akcí 
započatých v roce 2016 a nových investičních akcí realizovaných a schválených 
v rozpočtu roku 2017 bez jakékoliv bližší specifikace. Česká spořitelna, a.s. nám 
v tomto vyšla vstříc a zapracovala tuto změnu do dalšího Dodatku č. 2. Pouze 
pokud bude investiční akce hrazena z dotace, banka bude požadovat další 
povinnosti zpracované a doplněné do čl. VI. smlouvy o úvěru. Dodatek obdrželi 
všichni zastupitelé elektronicky. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit 
Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 10227/16/LCD ze dne 4.3.2016 s Českou 
spořitelnou, a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 10227/16/LCD 
ze dne 4.3.2016 s Českou spořitelnou, a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 16/2017/16 
Zastupitelstvo města schválilo Dodatek č. 2 ke smlouvě o úvěru č. 10227/16/LCD 
ze dne 4.3.2016 s Českou spořitelnou, a.s., Olbrachtova 1929/62, 140 00 Praha 4 
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11. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Penkův statek – schválená usnesení z minulosti – Ing. Šimčík: na jednání rady 

města jsme už dvakrát projednávali, dokonce se schválilo zadání vypracování 
studie východního traktu od ulice Kostelní, kde by byla knihovna, dům dětí a 
informační centrum. Zapomnělo se ale, že už v roce 2011 bylo schváleno 
využití zastupitelstvem města, a proto by se měla zrušit tato usnesení. Dnes 
jsme dali tento bod pouze jako informaci. Do budoucna by zastupitelé a 
občané mohli přednést návrhy na využití Penkova statku na vedení města.  
Zastupitelstvo města schválilo v listopadu 2011 využití bývalého Penkova 
statku:  
objekt v ulici Hřbitovní: - byt správce areálu a dále schválilo, aby vedení města 
jednalo s orgány kompetentními pro vybudování bydlení pro seniory v ulici 
Hřbitovní. 
objekt v ulici Sokolské: knihovna + informační centrum, Základní umělecká 
škola, Dům dětí a mládeže Hluk, Muzeum jízdy králů, komerční ubytování, 
klubovna skautů, další komerční využití, sál pro Dům dětí a mládeže a 
Základní uměleckou školu, případně jiné využití. Tady je rozpor, kdy ZUŠ 
bude přemístěna do nově zrekonstruovaného kina. 
objekt  v ulici Kostelní: kotelna na spalování balíků slámy z obilí a řepky, sklad 
mobiliáře, veřejné WC, zázemí pro účinkující a diváky, další komerční využití 
nádvoří: amfiteátr pro pořádání kulturních akcí s odnímatelnými sedačkami, 
klidová zóna, dětské hřiště. 
Mělo by se přemýšlet, co s Penkovým statkem dále, protože je v kritickém 
stavu. 
Mgr. Iveta Mátlová: statek by se měl už řešit jako komplex, zadat studii 
proveditelnosti. Aby se řeklo, tento objekt už nelze zachránit, tento zbořme, 
nebo pokračujme v nějaké části, ale nezachraňovat areál za každou cenu. 
Mgr. Bronislav Mitáček: vzniklý Spolek pro záchranu Penkova statku se už 
neangažuje? 
Ing. Křižan: angažuje se prostřednictvím paní Marie Plačkové, která nás na 
radě podněcuje, aby se se statkem něco dělalo. Chceme oslovit projektanty, 
v letošním roce je tam vyčleněna částka 2 mil. Kč, z nichž polovinu už spolkl 
úklid dvora, který byl firmou provedený v prosinci loňského roku, další milion je 
nechaný na projektovou část. 
Ing. Křižan: pokud nejsou peníze na obnovu, tak s tím musíme něco dělat 
nebo nám některá část spadne. Mám obavy, že ta část od komunálu už 
dlouho nevydrží, je ve špatném stavu. Mezi tímto a příštím zastupitelstvem 
bych chtěl svolat pracovní schůzku, kde odsouhlasíme návrhy a využití statku. 
p. Milan Baroň: je jediný problém, pokud by se něco v objektu dělalo od 
kostela, je to jediná přístupová cesta k objektu. 
Ing. Křižan: všechny návrhy počítají s tím, že budou zachovány minimálně dva 
vjezdy z ulice Kostelní. Kanalizace v ulici Kostelní je ve špatném stavu, není 
zde horská vpusť. V návrhu letošního roku je vypracovat studii, jak napojit ulici 
Vyšehradskou na ulici Kostelní. Buď udělat kruhový objezd nebo kolmo 
Vyšehradskou přímo k Penkovému statku a ulici Kostelní netočit kolem 
kostela, ale vyjet s ní až u Domu s chráněným bydlením. Celkový projekt by 
měl obsahovat parkoviště u kostela, řešit napojení ulice Kostelní a Sokolské a 
vyřešit celou ulici Sokolskou. Tento projekt bude mít několik stavebních prvků.  
Studie je zadaná, ale zatím se ještě nezačala dělat. 

 Ekologická zátěž vně areálu bývalého závodu Autopal – Ing. Šimčík: Autopal 
se k tomu nehlásí. Ministerstvo financí podepsalo smlouvu, že za škody vně 
areálu zodpovídá stát. Chtěli jsme se zapojit přes Ministerstvo životního 
prostředí na získání dotace, bohužel, pokud je znám viník, nelze tyto dotační 
tituly použít. Objednal jsem se u nové krajské radní paní Balaštíkové z hnutí 
ANO, ta nám slíbila, že vše prostuduje a zajede za panem Babišem, zda by se 
nedala tato situace řešit. Zátěž je tam velká, mělo by se odtěžit až 10 tisíc 
kubíků kontaminované zeminy.  
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 Tříkrálová sbírka: Ing. Šimčík: 

Rok Vybraná částka 
v tis. Kč 

2010 130 

2011 124 

2012 129 

2013 126 

2014 135 

2015 145 

2016 147 

2017 156 

V letošním roce chodilo 30 skupinek, 108 koledníků (78 dětí a 30 dospělých). 
Hlavní organizátoři jsou manželé Križalkovičovi, patří jim za to obrovský dík. 
Jinak letos daroval na tříkrálovou sbírku jeden občan Hluku částku 5 tis. Kč. 

 Obecní restaurace – Ing. Křižan: současný nájemce vypověděl nájemní 
smlouvu k 28. únoru. Rada města zveřejnila záměr o nájmu restaurace 
s termínem do pátku 24. února. Zatím se do dnešního dne nikdo nepřihlásil. 

 Rekonstrukce ulice Boršické – Ing. Křižan: je vydáno stavební povolení na 
most v ulici Boršické a další je vydáno na komunikaci, chodníky a vjezdy. 
Dokumentace je hotová. Během týdne bude vypsáno výběrové řízení na 
dodavatele včetně naší části tj. chodníky, odstavné stání a obruby. Do konce 
měsíce dubna bychom mohli znát už výsledky žádosti o dotaci ze SFDI na 
akci Bezbariérové chodníky I. a II. etapa. Pokud by byla vypsána další výzva, 
zažádáme i na opravu chodníků v ulici Boršické, které jsou v projektu jako 
bezbariérové a požádali bychom o dotaci. 
Ing. Šimčík: připravuje se i nové veřejné osvětlení. 

 Přístavba a nástavba kina – Ing. Křižan: v pátek bude kontrolní den, můžete 
se jako zastupitelé přijít podívat, jak to vypadá. Včera se dávaly potěry v horní 
části kina, tam už se i topí. Po podlahách budou pokračovat sádrokartonáři. 
V dolním sále je hodně práce, řeší se vzduchotechnika. Pokud nedojde ke 
změnám, tak nás letos bude stát kino - stavba 10,6 mil. Kč včetně všech 
víceprací, které jsou obsaženy v dodatku č. 4 – asi 1 mil. Kč + dodatek č. 5 
(konečný) max. 0,5 mil. Kč. Vybavení včetně bezpečnostního technika a 
navýšení TDI 1,3 mil. Kč, ZUŠ 300 tis. Kč. V rozpočtu máme celkem 12,2 mil. 
Kč. 

 Vstupné na městské koupaliště – Ing. Křižan: v rámci průzkumu trhu jsme na 
radě města projednávali cenu vstupného. Rozhodli jsme, že zůstaneme na 
stejné ceně. Problém byl rozlišit děti od 3 do 6 let, proto se nově stanovilo, že 
děti do 3 let zdarma, od 3-15 let 25 Kč. 

 Parkoviště za Jednotou – Ing. Šimčík: je vydáno územní rozhodnutí, prováděcí 
projekt bude hotový do konce měsíce března a poté se zažádá o vydání 
stavebního povolení. Na konci léta by se mohlo začít parkoviště budovat. 
V rozpočtu je tato investice schválená. 

 Připravovaná kniha „Hlucké fotoalbum“ – paní Plačková chce vydat knihu 
s názvem „Hlucké fotoalbum“.  Je to její dlouhodobá činnost, kdy sbírala 
fotografie a ty chce vydat na slavnosti v rámci své knihy. V rozpočtu je částka 
na vydání této knihy zahrnuta, tisk bude v počtu 1.000 kusů, kniha bude 
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obsahovat 205 stran fotografií. Slavnostní křest knihy proběhne v pátek na 
slavnosti na památkových domcích. 

 Možnost předání majetku Slováckým vodárnám a kanalizacím a.s. – Ing. 
Křižan: od Slováckých vodáren a kanalizací přišla nabídka na předání 
některých objektů vodovodů a kanalizací do majetku SVK.  Rada rozhodla, že 
žádnou stavbu momentálně předávat nebudeme. Mohli bychom navýšit vklad, 
že by jsme jim vložili některé stavby např. ZTV Pod Sádkama, ZTV Nad 
Kaštancem. 
Ing. Šimčík: v současné době na kanalizaci vyděláváme. Příjem je 710 tis. Kč 
pro rok 2017. Vodovody nám nenesou, bylo by lepší je předat.  

 Optimalizace provozu kotelny v Mateřské škole Hluk a následně odhalený 
havarijní stav rozvodů TUV, rozvoz obědů – kotelna nám už funguje, jeden 
měsíc provozu nám ukázal, že škola ušetří 236 tis. Kč na teple. Návratnost 
bude 10 – 12 let. Při navrženém projektu jsme zjistili, že akumulační nádrže 
jsou spojeny se školkou rozvodem, který vede šachtou. Vede tam teplá voda a 
topení. 40 let starý rozvod je ve špatném stavu, proto se provede oprava. 
Mrazy v letošním roce ukázaly, kde se teplo ztrácí. Bude se řešit oprava stavu 
teplé užitkové vody a zateplí se rozvod topení. 
Technický problém je v rozvozu obědů pro seniory. Dnes je víc společností, 
které rozváží obědy. Například Dolňácko rozváží za nižší cenu včetně sobot a 
nedělí. My rozvážíme v průměru celkem 31 obědů denně. Problém je, že 
zaměstnanec místního hospodářství musí přerušovat svou práci, je to 
neefektivní. Pokud má dovolenou, rozváží obědy městská policie. Mateřská 
škola vypsala nabídku práce na rozvoz obědů, která byla i na webových 
stránkách města a nikdo se jim nepřihlásil. V současné době už mají dva 
zájemce. Město poskytne školce vozidlo, rozvoz si zajistí mateřská škola. 

 VO ulice Kostelní a ulice Hluboká – stavební práce byly přerušeny z důvodu 
počasí, byly naplánované do konce měsíce prosince. Dodatkem č. 1 byly 
práce prodlouženy do konce měsíce února, dále byly prodlouženy Dodatkem 
č. 2. Doufáme, že práce budou do konce měsíce dubna hotové. Ulice Hluboká 
nesvítila dva roky, teď už svítí ledkama. 

 Revitalizace sportovního areálu  - v letošním roce bychom chtěli do sportoviště 
šáhnout, rozpočtově máme 28 mil. Kč. V současné chvíli se dělá 
přehodnocení projektové dokumentace na travnatou plochu. Je i jiné, levnější 
technické řešení s rozpočtem na 3 - 4 mil. Kč. Jinak vycházelo na 7 - 8 mil. 
Kč. Tím, že by se ušetřila polovina, stojí za to, aby se za 21 tis. Kč přehodnotil 
a zkontroloval projekt.  Za měsíc bude hotový druhý projekt na travnatou 
plochu. Schválíme zadávací dokumentaci a v dubnu by začala soutěž, 
v květnu bychom mohli znát vítěze veřejné zakázky. Uvidíme, jak to bude 
vypadat s ulicí Boršickou, zda nám povolí odvoz a dovoz zeminy. Ten by měl 
trvat 40 dnů v dobrém počasí. Pak budeme řešit podmínky financování a 
rozhodovat dál. 

 Parkoviště v ulici Slovácká – stavební práce byly přerušeny z důvodu počasí. 
Zdržel nás E.ON, který řešil svůj kabel, pak přišla zima a práce se musely 
přerušit. 

 Přehled kulturních akcí do konce dubna: 

                 25.02.  Krojový ples 
                 26.02.  Fašank 
                 04.03.  Vinařský ples 
                 04.03.  Divadlo z Hroznové Lhoty - "Dovolená ólinklusíf" 
                 18.03.  Šúlání růží na památkových domcích 
                 24.03.  Premiéra hry "Škola základ života" - divadelní soubor                           

                           BUMBÁC 
                 25.03. Další představení hry "Škola základ života" -                                

                          divadelní soubor BUMBÁC 
                 26.03. MO-PÍS-KA moderní písničkové karaoke - pořádá   

                          DDM v sále na tvrzi 
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                 01.04. Mistrovství Moravy a Slezska sól a duí (mažoretky) 
                 07.04. Tomáš Klus na sportovní hale 
                 08.04. Beseda u cimbálu - na památkových domcích pořádá          

                          FS Dolňácko 
                 09.04. Malované vajíčko - památkové domky 
                 16.04. Tradiční velikonoční košt slivovice 
                 30.04. Už bude máj - tradiční akce na sportovní hale 
                 30.04. Hucký bombóz 

  
 Nezaměstnanost a veřejná služba 

Z Úřadu práce v Uherském Hradišti nám sdělili, že klienti, kteří nejsou činní, 
by měli vykonávat služby u města. Jedná se o „těžké klienty“, kteří musí 
odpracovat 30 hodin měsíčně. Ten, kdo je neodpracuje, bude krácený na 
příspěvku od úřadu. 

 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v 
% 

Hluk     131 4,24 

ORP Uh. Hradiště  3 128 5,04 

ORP Uherský Brod  1 442 4,05 

okres Uh. Hradiště  4 594 4,75 

Zlínský kraj 20 395 5,7 

ČR 389 416 5,29 

 
 Daňové příjmy 

 

skutečnost  1 – 2/2016 skutečnost 1 – 2/2017 srovnání skutečnosti 
roku 2016 s rokem 2017 

 

7.370.612,72 Kč 

 

7.822.584,96 Kč 

 

451.972,24 Kč 

 
 
 

 Stavy účtů k 22.02.2017 
 

Běžný účet u KB                          18.022.654,--Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                4.539.296,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                       5.168,--Kč 
Účet ČNB                      497.995,--Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------            
Celkem  účty                                                          23.065.113,--Kč  

 
Otevřený úvěr 
Úvěr Čs. spořitelna – dlouhodobý                                       17.000.000,--Kč  
Čerpaný úvěr k 22.02.2017                               0,--Kč 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
PRO:     19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/17 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 

 
 

12. Diskuse 
 

p. Šuránková: mám dotaz na Igora Dostala. Kolik je členů TJ Spartak? 
Mgr. Dostal: počet členů jsme prověřovali, protože všechny dotační tituly jsou 
podmíněny členskou základnou. V současné době máme 600 – 750 aktivních členů, 
mládeže do 18 let je 300, dospělých 450 členů. 
p. Šuránková: uvažovala rada města o zvýhodněném vstupném na koupaliště? 
p. Angerová: prodávala se sada 20 vstupenek za 40 Kč za kus. Doprodají se a víc už 
se objednávat nebudou, protože o ně nebyl zájem. Od roku 2002 se tiskly tyto 
vstupenky pouze jedenkrát. 
Ing. Křižan: zjistíme, kolik bylo vytištěných sad a kolik se jich prodalo. 
p. Šuránková: nové webové stránky jsou hezké. A co rezervační systém, funguje? 
p. Bojko: rezervační systém funguje. 
Ing. Šimčík: vše je přepsané ze sešitu. 
Ing. Mgr. Dvořáčková: kdo nemá internet, může se objednat i jinak? 
Ing. Šimčík: samozřejmě. 
p. Milan Baroň: řeší se parkoviště za Jednotou, řeší i někdo tu příjezdovou cestu? 
Bude nová ulice Boršická, nové parkoviště u Jednoty, chtělo by něco udělat i s tou 
cestou. 
Ing. Šimčík: neřeší se, ale chtělo by to řešit a cestu udělat. 
Ing. Křižan: projekt už na to byl udělaný. Zapíšeme do plánů investic. 
p. Straka: na některém z minulých zastupitelstev se řešil vodní prvek před tělocvičnou 
Jaká je situace, nápady? 
Ing. Křižan: z rady města vzešel názor, že se do velké investice nepůjde. Uvažovalo 
se např. o nějakém balvanu, ze kterého by tekla voda. 
p. Straka: mám kontakt na akad. sochaře p. Martináka, bylo by dobré jej oslovit. Je 
nejen sochař, ale i restaurátor. Měl by vidět terén. 
Ing. Křižan: vzhledem k ceně se zatím neřešilo. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:     19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 16/2017/18 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
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13. Závěr 
 

Zasedání bylo ukončeno v 19:45 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 01.03.2017 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
Zápis ověřil:  
 
 
 
 
p. Mgr. Iveta Mátlová:                        dne  02.03.2017   
 
 
p. Mgr. Vladislava Michalčíková: dne  03.03.2017 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
   starosta 

 
 
 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva města je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 

 
Vyvěšeno dne: 03.03.2017 
Sňato dne: 

 

 
 


